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Zápisnica z voľby správnej rady Ústavu stavebníctva a architektúry SAV 

Termín zasadnutia: 9. 7. 2018 

Program: 

1. voľba členov správnej rady ÚSTARCH SAV 

 

K bodu 1: 

Zasadnutie otvoril zastupujúci predseda VR ÚSTARCH Prof. Ing. J. Sládek, DrSc a prečítal zákonné 

predpoklady a požiadavky kladené na kandidátov, voličskú obec ako aj spôsob voľby. Po zostavení 3-

člennej volebnej komisie v zložení: 

 

Ing. Miroslav Repka, PhD. 

Ing. Eva Kuzielová, PhD. 

Mgr. Jaromír Petržala, PhD. 

 

sa pristúpilo k prezentácii kandidátov. Právne záväzné dokumenty vyžadujú 5 členov správnej rady 

(SR), pričom riaditeľ organizácie je automaticky jedným z členov a volia sa zvyšní štyria členovia. 

O členstvo v SR ÚSTARCH SAV sa uchádzali nasledovní kandidáti: 

 

Prof. RNDr. Vladimír Sládek, DrSc. 

Ing. Stanislav Darula, CSc. 

RNDr. Ladislav Kómar, PhD. 

Prof. Dr. Ing. Martin-Tchingnabé Palou 

Ing. Mária Považancová  

 

Volebná komisia konštatovala, že voľby môžu prebehnúť, nakoľko bolo prítomných 19 z 26 členov 

voličskej obce. Jednotliví kandidáti sa prezentovali v abecednom poradí: 

Ing. Stanislav Darula, CSc. 

Po prezentácii S. Darula odpovedal na otázky I. Janotku a J. Sládeka o jeho predstavách formy 

spolupráce s praxou, o budúcom názve ústavu a tiež o ďalšom rozvoji a o jeho príspevku pri získavaní 

mladých kvalitných vedcov, ktorých na ústave postrádame.  

 

RNDr. Ladislav Kómar, PhD. 

Odpovedal na otázky E. Kuzielovej, M. Kocifaja, J. Sládeka, a I. Janotku o jeho predstavách zlepšenia 

spolupráce oddelení a tímov na ÚSTARCH SAV, o podpore progresívnych tém, o preferencii oddelení 

alebo skôr výskumných tímov, o jeho názore na možnosť spojenia ústavu s inými ústavmi SAV a tiež 

o tom, ako dobre pozná témy, ktoré sa riešia na oddeleniach ÚSTARCH. 

 

Prof. Dr. Ing. Martin-Tchingnabé Palou 

Prezentoval v odpovediach na otázky I. Janotku a M. Kocifaja jeho predstavy a transfere výstupov 

ÚSTARCH do priemyselnej sféry a o základom a aplikovanom výskume. 

 

Ing. Mária Považancová  

Hovorila aj o potrebe tvorby vnútorných predpisov a odpovedala na otázky E. Kuzielovej a J. Sládeka 

o možnostiach získavania financií v režime VVI okrem prenajímania kancelárií alebo či vidí ako 

zmysluplné prijať na ústav projektového manažéra. 
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Prof. RNDr. Vladimír Sládek, DrSc. 

Sa vyjadril k otázke I. Janotku o možnosti využitia časti financií získaných z expertíznej činnosti na 

podporu mladých perspektívnych zamestnancov. J. Sládek v tomto zmysle pripomenul možnosť 

využívania Schwartzovho fondu. V. Sládek tiež kladne odpovedal na otázku E. Kuzielovej, či by 

podporil akreditáciu ŠP v spolupráci aj z Chem.-technol. Fakultou STU pre DŠ.  

 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu s nasledovnými výsledkami: 

 za proti 

Ing. Mária Považancová  17 0 

RNDr. Ladislav Kómar, PhD. 16 0 

Prof. Dr. Ing. Martin-Tchingnabé Palou 16 1 

Prof. RNDr. Vladimír Sládek, DrSc. 15 0 

Ing. Stanislav Darula, CSc. 6 9 

 

Volebná komisia skonštatovala, že voľné 4 miesta v správnej rade budú obsadené M. Považancovou, 

L. Kómarom, . Palouom a V. Sládekom. 

 

Zo zákona o v.v.i. vyplýva, že predsedom Spravnej rady je riaditeľ a za podpredsedu si jej členovia 

zvolili Ing. Mária Považancová. 

Zoznam 5-člennej správnej rady ÚSTARCH SAV v.v.i. je: 

Ing. Peter Matiašovský, CSc. – predseda 

Ing. Mária Považancová – podpredseda 

Prof. RNDr. Vladimír Sládek, DrSc. – člen 

Prof. Dr. Ing. Martin-Tchingnabé Palou – člen 

RNDr. Ladislav Kómar, PhD. – člen 

 

Na záver Prof. J. Sládek poďakoval prítomným členom za aktívnu účasť a zasadnutie ukončil. 

 

Bratislava, 11. 7. 2017 

 

Zapísal:        Overil: 

M. Kocifaj        J. Sládek 


